
Το  Πότε παίρνουν τόνο ( η, που, πως)




·  Πότε τονίζεται το « η »
· Το « η » τονίζεται όταν το χρησιμοποιούμε, για να διαλέξουμε.
 Π.χ. Θα παίξουμε ποδόσφαιρο  ή  μπάσκετ;

· Πότε τονίζονται το « που »  και το «πως»
· Το που και το πως τονίζονται όταν τα χρησιμοποιούμε για να ρωτήσουμε.
 Π.χ. Πού πας;     Πώς τα πήγες;     Πού  είναι το βιβλίο;    Πώς σε λένε;
· Όταν υπάρχει πλάγια ερώτηση (δηλαδή δεν υπάρχει ερωτηματικό). 
Π.χ. Πες μου πώς σε λένε.  	Δεν ξέρω πού είναι αυτό το κατάστημα
· Το που και το πως τονίζονται πάντα στις φράσεις:  πού και πού, πώς και πώς 
Π.χ. Πού και πού πηγαίνω στο χωριό. Περιμένω πώς και πώς τη γιορτή μου.
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1. Βάζω τόνο όπου χρειάζεται στις παρακάτω προτάσεις. 
· Θα πάμε πρώτα στο βουνό  η  στη θάλασσα; 
· Που και που μας επισκέπτεται η γιαγιά.  
· Πως θα ταξιδέψετε; 
· Έμαθα πως θα φύγετε αύριο. 
· Που θα πάμε τελικά,  στο γήπεδο η  στην πλατεία;
· Διάβασα το βιβλίο που αγόρασα.
· Περίμενα πως και πως τις διακοπές.




· Η τρως η κλείνω αμέσως την τηλεόραση.
· Έμαθα  πως  έγραψες καλά στο διαγώνισμα. 
· Πως σε λένε; 
· Που το έμαθες πως  αγόρασα  καινούριο ποδήλατο; 
· Περνάει που και που από το  καφενείο. 
· Δώσε μου το μολύβι που σου δάνεισα.
· Μας ρώτησε που θα είμαστε την Κυριακή.
· Απορώ πώς θα τα καταφέρει.  
· Θέλεις η τούρτα των γενεθλίων σου να είναι με κρέμα η με σοκολάτα;
· Από που αγόρασες αυτό το νόστιμο ψωμί;
· Άκουσα  πως αύριο θα πάμε  εκδρομή.
· Τώρα που θα ’ρθουν τα Χριστούγεννα, θα πάμε στον Μύλο των Ξωτικών.
· Πως τα κατάφερες κι έβαλες τόσα γκολ;
· Ποια θεά προστάτευε τον Ηρακλή, η  Ήρα  η   η  Αθηνά;
· Που θα ψαρέψουμε, στη θάλασσα η στο ποτάμι;
· Η  μαμά  μου ’πε:  « η  θα διαβάσεις  η  δεν θα παίξεις.»
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